
 

 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Sammanträdesdatum  

Kyrkorådet         2020-06-02  

 

Paragrafer § 444 - § 451 

Plats och tid Digitalt videomöte 2020-06-02, kl. 18.30 – 19.24 

Beslutande Dennis Schantz ordf., (S) 

 Ellen Mitikka, (S), 

 Carin Gerhard, 1e v. ordf. (Posk), 

  Jörgen Wahlund, (Öka), 

 Erling Eriksson, (Posk), 

Ann Egestål, (FK),  

Ulla-Britte Wiedel, (POSK), tj ers 

Anna-Lena Dancy, (Öka), tj ers 

Kerstin Stenborg, (Posk), tj ers 

Maria Ottensten, kyrkoherde 

    

Övriga deltagande Barbro Hjort, utredare § 444 - § 448 

  Erik Wagnborg, administrativ chef, sekreterare  

    

Ej närvarande Lena Pihlqvist, (S),  

 Ylva Sirenius, 2e v ordf. (Öka) 

 Maria Bylund, (Posk), 

   

Utses att justera Erling Eriksson, (Posk), 

 

Underskrifter Sekreterare   ……………………………………………… Erik Wagnborg 

 

  Ordförande  ………………………………………………   Dennis Schantz 

 

  Justerande ………………………………………………   Erling Eriksson 

 

 

Justeringen tillkännages genom anslag den och nedtages tidigast 

den  

Organ: Kyrkorådet Nylöse pastorat 200602 

Protokollet förvaras på församlingsexpeditionen, Gunnared kyrkväg 1 

Underskrift  ...............................................................................  

 ____________________________________________________________________________________ 

Utdragsbestyrkande
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§ 444 Sammanträdet öppnades  

Ordförande Dennis Schantz (S) öppnade mötet. Kyrkoherden Maria Ottensten inledde med en 

bön från annandag pingst. 

___ 

§ 445 Upprop 

Administrativ chef Erik Wagnborg förrättade upprop. 

___  

§ 446 Val av protokolljusterare 

 

Kyrkorådet beslutade 

att utse Erling Eriksson att jämte ordförande justera dagens protokoll. 

___ 

§ 447  Godkännande av föredragningslista 

Kerstin Stenborg och Carin Gerhard deltog i början av sammanträdet på KR 4/5. På grund av 

tekniska problem kunde de inte delta i hela mötet. Detta noteras på protokollet.  

 

Erling Eriksson påpekade att det inte gjort en BKA för septembermötet med 

kyrkofullmäktige.  

Kyrkorådet beslutade 

att  godkänna föredragningslistan med ovanstående tillägg. 

___ 

§ 448  Utredning och remiss om Församlingsindelning (b1) 

Utredare Barbro Hjort föredrog ärendet. Följande ärendebeskrivning är hämtad direkt ut 

utredningen:  

 

”Nylöse Pastorat bestående av Angereds, Bergsjöns, Kortedala och Nylöse församlingar 

bildades 2018-01-01 efter beslut av Göteborgs stiftsfullmäktige 2015. Göteborgs kyrkliga 

samfällighet skulle upphöra 2017-12-31 och av samfälligheten bildades 9 nya ekonomiska 

enheter varav Nylöse pastorat var en. Nylöse Pastorat ansvarar nu för att den grundläggande 

uppgiften kan utföras i församlingarna och är en egen ekonomisk enhet som ska bära sin egen 

organisation och kostnader. Redan innan bildandet konstaterades olikheter i organisationen 

inom pastoratet och att det kunde bli en fråga om framtida översyn.  

 

Kyrkorådet fattade därför beslut 2019-12-02 om en församlingsindelningsutredning under 

2020 som ska belysa situationen och föreslå en möjlig ny församlingsindelning. Utredningen 

har arbetats fram av en utredare, Barbro Hjort, i samråd med kyrkorådets arbetsutskott, 

kyrkoherde, administrativ chef och handläggare från Göteborgs stift. Material har hämtats 

från Svenska kyrkans statistikdatabas, från Göteborgs stads kommuninformation och från 

samtal med förtroendevalda i församlingsråd och distriktsråd, samt från ledningsgrupp och 
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medarbetare. Docent Thomas Jordan, institutionen för sociologi och arbetsvetenskap, 

Göteborgs universitet, har konsulterats vid sammanvägning av materialet.  

 

Utredningen och remissvaren bildar underlag för det beslut som sedan tas av kyrkorådet 20-

09-07 och kyrkofullmäktige 20-09-16. Därefter skickas beslutet till domkapitlet för yttrande 

och stiftsstyrelsen för fastställande av kyrkofullmäktiges beslut 20-12-08.” 

 

Utredningen konstaterade att 3, 2 eller 1 församling var möjliga men att utredaren menade att 

1 församling var det bästa förslaget. Diskussion fördes utifrån den remiss som sänds till 

kyrkorådet för utsändande och om de avslutande frågorna 8-10 var tillfyllest.  

 

Förändring på remissförslagets fråga 10 väcktes. Frågan lyder i utskickad form: ”Fråga 10: 

Vilket av dessa tre alternativ ser ni som den bästa indelningen av Nylöse pastorat? med 

svarsalternativen ”Tre församlingar, två församlingar, en församling”. 

 

Två ändringsförslag inkom som ställdes mot varandra innan ett segrande ändringsförslag 

ställdes mot det utskickade förslaget. 

Ändringsförslag 1: Fråga 10: Vilket av dessa alternativ ser ni som den bästa indelningen av 

Nylöse pastorat? med svarsalternativen ”Fem församlingar, tre församlingar, två 

församlingar, en församling eller annat förslag”. Komplettering av inledningstexten 

”Utredningen föreslår att Nylöse pastorat delas in i antingen tre (3) församlingar, två (2) 

församlingar eller en (1) församling. (Kap. 10 Utredningens förslag)” med en ytterligare 

mening ”Kyrkorådet bifogar även alternativet fem (5) församlingar (Kap. 8, sid 13 

utredningen) ingår också i ändringsförslaget” 

 

Ändringsförslag 2: Fråga 10: Vilket av dessa alternativ ser ni som den bästa indelningen av 

Nylöse pastorat? med svarsalternativen ” Tre församlingar, två församlingar, en församling 

eller annat förslag”. 

Kyrkorådet beslutade att ändringsförslag 1 vann över ändringsförslag 2.  

Barnkonsekvensanalys 

Beslutet gällande emottagande av en utredning och utsändande av remiss av utredningens 

förslag. Detta bedöms som så inte ha påverkan på barn.  

Inför beslut i höst efter remissrunda så kommer barns åsikter särskilt tas till vara genom att 

gruppen unga ledare kommer processa förslaget tillsammans med kyrkoherden.  

Ledningsgruppen kommer också arbeta fram ett frågeformulär kring relevanta frågor att ställa 

till utredningen och besvaras i respektive arbetslag för att ligger till grund för BKAn. 
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Kyrkorådet beslutade 

att ta emot församlingsindelningsutredningen. 

att ändra fråga 10 till ” Utredningen föreslår att Nylöse pastorat delas in i antingen 

tre (3) församlingar, två (2) församlingar eller en (1) församling. (Kap. 10 

Utredningens förslag). Kyrkorådet bifogar även alternativet fem (5) 

församlingar (Kap. 8, sid 13 utredningen). Fråga 10: Vilket av dessa alternativ 

ser ni som den bästa indelningen av Nylöse pastorat? med svarsalternativen 

”Fem församlingar Tre församlingar Två församlingar En församling eller annat 

förslag”. 

att fastställa och sända ut remiss enligt förslag med ovanstående ändring. 

__ 

§ 449 Verksamhetsram  

Kyrkoherde Maria Ottensten föredrog ärendet. Kyrkorådet uppdrog åt kyrkoherden att 

revidera 2020-års verksamhetsram utifrån församlingsinstruktionen i sitt beslut § 422. Den 

reviderade versionen föreläggs härmed som bilaga. 

Barnkonsekvensanalys 

Barn och unga är ett prioriterat område. Att all verksamhet upp t o m konfirmandåldern så långt 

det är möjligt ska vara avgiftsfri är ett exempel på hur barn och ungas perspektiv och intressen 

tas tillvara. Den planerade flytten av en förskoleavdelning från Hammarkullen till Gunnared 

för att kunna fortsätta bedriva förskoleverksamhet visar på att goda miljöer för barn och unga 

prioriteras. När det gäller församlingsarbetet på församlings- och distriktsnivå beskrivs det i 

verksamhetsplanerna. 

Kyrkorådet beslutade 

att  föreslå kyrkofullmäktige att fastställa verksamhetsramen. 

att omedelbart justera beslutet. 

___ 
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§ 450 Sammanträdesdatum Kyrkofullmäktige 

Kyrkofullmäktige föreslås sammanträda:  

8/6  Sammankallat av ordförande enligt KO 3:9. 

16/9  

19/10   

7/12  

Där något av de två sista datumen kan komma ställas in. 

Barnkonsekvensanalys  

Beslutet bedöms inte ha påverkan på barn.  

Kyrkorådet beslutade 

att föreslå kyrkofullmäktige att fastställa 16/9, 19/10, 7/12 för sammanträden i 

kyrkofullmäktige. 

___ 

 

§ 450 Övriga frågor 

Carin frågade om vi kommer även i fortsättningen sända gudstjänster digitalt. Kh Maria svarar 

att vi kommer fortsätta direktsända över nätet där vi gör så idag, dvs i Kortedala. Vi försöker 

komma igång med sådan teknik även i Bergsjön. I övrigt planerar vi att efter sommaren varje 

vecka komma med ut med en betraktelse inför söndagen i våra digitala kanaler.  

___ 

§ 451 Mötet avslutas 

Ordförande Dennis Schantz (S) tackade för mötet som avslutades med välsignelsen. 


